
 
 
 

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk 2020/2decom/09.11.2020 
betreft 2de commissie 09/11/2020 

 

Mevrouw Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00 via Microsoft Teams. 

  

Openbare zitting 

  
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 07 oktober 2020 

Geen opmerkingen 
 
Er werd afgesproken om het agendapunt 21 eerst te agenderen. 
 

2. Provincieraad – fractiebetoelaging 
Aanwending fractietoelagen in 2019 
Kennisneming 
Geen vragen 
 

3. Financiën – reglementering 
Reglement inzake de Algemene Provinciebelasting – aanslagjaar 2021 
Vaststelling van het Reglement, inwerkingtreding daags na 
bekendmaking 
 

4. Financiën – reglementering 
Reglement inzake de opcentiemen op de onroerende voorheffing – 
aanslagjaar 2021 
Vaststelling van het Reglement, inwerkingtreding daags na 
bekendmaking 
De agendapunten 3 en 4 worden samen genomen. 
Gedeputeerde Moens verwijst naar de jaarlijkse indexering van de 
provinciebelasting. 
De heer Evrard vraagt of de provincie éénmalig een indexering op de 
belastingen kan laten vallen. 
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Gedeputeerde Moens antwoordt dat een jaarlijkse indexering voor een 
zeer geringe verhoging van de belasting zorgt. Bovendien worden de 
mensen die tot de zwakste groepen behoren vrijgesteld en werd er al 
een vermindering van de belastingen ingevoerd. 
De heer Blommaert vraagt of een indexdaling ook voor een vermindering 
van de belastingen zal zorgen. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat bij een daling van de index de vraag 
opnieuw kan gesteld worden. 
 

5. Financiën – reglementering 
Verlenging tot 30 juni 2021 van het Reglement van 23 april 2020 m.b.t. 
de tijdelijke delegatie van bevoegdheden aan de deputatie om bepaalde 
termijnen in het kader van subsidiedossiers 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat deze vraag al aan de raad van april 
voorgelegd werd. De vraag wordt nogmaals gesteld. 
 

6. Financiën – jaarrekening 2019 
Kennisneming van het ministerieel besluit van11 oktober 2020 tot 
goedkeuring van de jaarrekening over het financiële boekjaar 2019 
Geen vragen 
 

7. Financiën – meerjarenplanning 
Vaststelling van de aanpassing van het meerjarenplan 2020 – 2025 en 
van de kredieten 2021 
Gedeputeerde Moens vult aan dat er geen grote aanpassingen 
doorgevoerd werden. 
De heer Desmet geeft aan dat enkel noodzakelijke aanpassingen 
gedaan werden, de financiële evenwichten blijven bewaard, de provincie 
voldoet aan alle wettelijke verplichtingen, de continuïteit van de werking 
wordt verzekerd. 
Mevrouw Bruggeman vraagt waarom een jurist aangesteld wordt bij de 
directie onderwijsinstellingen en niet bij de juridische dienst. 
Gedeputeerde Moens motiveert de keuze, vooral gezien de snel 
wijzigende specifieke onderwijsregelgeving en de resultaten die 
aangevochten worden is er nood aan een jurist bij de directie 
onderwijsinstellingen. 
Mevrouw De Troyer vraagt of de onderwijsinstellingen nood hebben aan 
een voltijdse functie van jurist. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat de directeurs wel degelijk nood 
hebben aan juridische ondersteuning om de specifieke 
onderwijswetgeving op te volgen. 
Mevrouw De Troyer vraagt naar de meerwaarde van de bijkomende 
functie van jurist voor de onderwijsinstellingen, welke kost dit met zich 
meebrengt en hoe de juridische ondersteuning tot nu gebeurde. 
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Gedeputeerde Moens verwijst naar de optimalisatieoefening in het 
onderwijs en geeft aan dat de nood tot bijkomende juridische 
ondersteuning voortvloeide uit deze oefening. Bovendien heeft het 
Provinciaal Onderwijs een kleine koepel t.o.v. sommige andere grote 
onderwijsvertrekkers. 
De heer Evrard vraagt of de provinciale onderwijsinstellingen van de 
andere provincies eveneens een jurist in dienst hebben. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat Oost-Vlaanderen een grote 
aanbieder is voor leerplichtonderwijs en de grootste aanbieder is voor het 
volwassenenonderwijs en schetst de situatie in de andere provincies. De 
recente wijzigingen in de directie onderwijsinstellingen worden eveneens 
toegelicht. 
 

8. Financiën – OFP Pensioenfonds 
Kennisneming van het jaarverslag 2019 
Gedeputeerde Moens licht het punt kort toe. 
Geen vragen 
 

9. Financiën – toekomst huisvestingsleningen: 
Kennisneming van het auditrapport 
Instemming met de overdracht en het beheer van de leningportefeuille en 
machtiging van de deputatie tot uitvoering van de beslissing 
Gedeputeerde Moens verwijst naar het auditrapport, licht dit punt kort toe 
en vraagt het mandaat voor de overdracht van het bestaande 
leningspakket tegen redelijke en aanvaardbare prijs. Verder zal na de 
overdracht de klemtoon blijven liggen op projecten met sociale en 
maatschappelijke inslag. 
De heer Bauwens geeft aan dat er nog geen raming is van het 
kostenplaatje en vraagt of dit punt dan nog terug in de commissie en de 
provincieraad aan bod komt. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat er uitgegaan wordt van een 
overname tegen een redelijke en aanvaardbare prijs. Nadien zal er 
teruggekoppeld worden aan de provincieraad. 
Mevrouw De Troyer benadrukt dat de deputatie enkel het mandaat 
vraagt om te onderhandelen. 
Gedeputeerde Moens beaamt dit en geeft aan dat het niet verstandig is 
om nu al een bedrag te bepalen alvorens te onderhandelen. 
De heer Blommaert vraagt of er pas teruggekoppeld wordt na het 
akkoord. 
Gedeputeerde Moens bevestigt dat er zal teruggekoppeld worden na het 
akkoord. 
Mevrouw Greet De Troyer stelt voor om een mandaat te verlenen om te 
onderhandelen en deze te voeren onder opschortende voorwaarden. 
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Gedeputeerde Moens antwoordt dat hij zich zal bevragen. 
 

 
10. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Yavuz Sultan Selim te Gent (Ledeberg) 
Jaarrekening 2019 
Verlenen van gunstig advies 
Geen vragen 
 

11. Erediensten 
Orthodoxe Kerkfabriek Heilige Apostel Andreas en Materne te Aalst 
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag “Lokale 
betrokkenheid” en van de conclusies van de deputatie 
Geen vragen 
 

12. Erediensten 
Islamitische gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 
Jaarrekening 2019 
Verlenen van gunstig advies 
Geen vragen 
 
Er wordt gevraagd om agendapunt 20 te behandelen 
 

13. Erediensten 
Islamitische gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 
Akteneming van het budget 2020 en van het verslag “Lokale 
betrokkenheid” en van de conclusies van de deputatie 
Geen vragen 
 

14. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen 
Jaarlijkse controle en onderhoud van alle blustoestellen voor een periode 
van 10 jaar 
Goedkeuring van bestek en raming, gunning bij wijze van openbare 
procedure 
Mevrouw De Troyer vraagt waarom er voor een periode van 10 jaar 
gekozen wordt. 
De heer Goethals geeft aan dat langdurige contracten doorgaans de 
beste voorwaarden opleveren (risicospreiding). 
De heer Van Gucht merkt op dat binnen een periode van 10 jaar een 
verhuis naar de Leoplodskazerne voorzien wordt en stelt zich de vraag of 
een jaarlijks opzegbaar contract niet de voorkeur krijgt. 
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De heer Goethals verwijst naar het verslag aan de raad: ‘Het bestek is zo 
opgemaakt dat aanpassingen in het provinciaal patrimonium, ten gevolge 
van de centralisatie, verkoop van gebouwen, of het afstoten van 
gebouwen geen schadevergoeding meebrengt. De uit te voeren opdracht 
wordt telkens aangepast aan het wijzigende patrimoniumbestand en 
vergoed conform de meetstaat.‘ 
Mevrouw De Troyer vraagt naar de gebruikelijke duurtijd van de 
contracten, van de toestellen en welke tussenkomst er de eerste 5 jaar 
verwacht wordt wanneer er zich in die periode problemen voordoen. 
De heer Goethals antwoordt dat het over een groot aantal toestellen 
gaat, wat voor een goede spreiding zorgt. Er werd geen variabele looptijd 
in het bestek opgenomen. 
 

15. Patrimonium – verkoop perceel 
Machtiging van de Deputatie tot onderhandse verkoop van perceel 
(tréfonds) te Gent, Savaanstraat 
Geen vragen 
 

16. ICT – Hardware 
Goedkeuring van lastenvoorwaarden en gunningswijze aankoopcentrale 
“Raamovereenkomst i.v.m. levering, installatie en onderhoud van LAN, 
WLAN& Security netwerk infrastructuur voor het provinciebestuur 
Vlaams-Brabant” voor de duur van 48 maanden 
Gedeputeerde Gillis licht het punt kort toe. 
Geen vragen 
 

17. Erfgoed – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van subsidies voor 
erfgoedwerking en opheffing van het Reglement van 13 december 2017 - 
Erfgoedwerking, inwerkingtreding op 19 november 2020 met 
overgangsmaatregel 
 

18. Erfgoed – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van subsidies voor 
erfgoedprojecten en opheffing van het Reglement van 13 december 2019 
– Erfgoedprojecten, inwerkingtreding op 19 november 2020 met 
overgangsmaatregel 
Gedeputeerde Charlier licht kort de punten 17 en 18 samen toe en duidt 
dat het voor de gebruiker en de aanvrager interessanter is om het 
reglement van 2017 uit te splitsen. 
Mevrouw De Troyer vraagt welke onduidelijkheden aan de basis lagen 
van de opsplitsing en vraagt in welke mate de opsplitsing duidelijkheid 
zal brengen. 
Gedeputeerde Charlier geeft aan dat het voor de gebruiker duidelijker is 
om op te splitsen. Het formulier voor de unieke erfgoedprojecten is 
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verschillend van het formulier voor de projectwerking van een organisatie 
op zich. De werking (voor de duur van een jaar) is breder dan een 
project. Voor een project kan men 2 maal per jaar een aanvraag indienen 
en kan de duur van het project variëren. 
Mevrouw Bruggeman vraagt of de voorziene budgetten in het verleden 
steeds opgebruikt werden. 
Gedeputeerde Charlier geeft aan dat de budgetten steeds opgebruikt 
werden. 
 

19. Erfgoed – vzw Monumentenwacht 
Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst “Monumentenwacht 
in Vlaanderen” 2020 – 2025 
Gedeputeerde Charlier licht het punt toe. 
Mevrouw Lippens vult aan dat er aan de inhoud van de 
samenwerkingsovereenkomst niets gewijzigd is. Er werd nu wel in 
samenspraak opgenomen dat de overeenkomst kan opgezegd worden. 
Mevrouw De Troyer vraagt of er opzeggingsmodaliteiten werden 
toegevoegd. 
Mevrouw Lippens antwoordt dat de samenwerking jaarlijks opzegbaar is 
en dat dit toegevoegd werd. 
Mevrouw De Troyer vraagt of het niet eenvoudiger is om de 
samenwerking jaarlijks te verlengen (met opzeggingstermijn). 
Mevrouw Lippens antwoordt dat er werd voorgesteld om jaarlijks te 
kunnen opzeggen op eenvoudig verzoek. 
Mevrouw De Troyer vraagt of een reden moet opgegeven worden om de 
samenwerking te kunnen opzeggen. 
Gedeputeerde Charlier geeft aan dat mits een gemotiveerd schrijven de 
overeenkomst op ieder moment kan stopgezet worden. 
Mevrouw De Troyer vraagt of een partner niet akkoord kan gaan met een 
gemotiveerd schrijven. 
Gedeputeerde Charlier leidt af dat de partijen hun akkoord geven na een 
gemotiveerd schrijven. 
Mevrouw Lippens antwoordt dat de partners op verschillende momenten 
de kans hebben om onduidelijkheden te bespreken. 
De heer Roggeman besluit dat het logisch lijkt om een gemotiveerd 
schrijven te richten. 
 

20. Logistiek – heraanbesteding verzekeringscontracten 
Goedkeuring van opdrachtdocumenten, bestek en raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van mededingingsprocedure met onderhandeling 
Gedeputeerde Moens licht het punt kort toe. 
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Mevrouw De Troyer benadrukt het belang om de verzekeringscontracten 
opnieuw te bekijken en met verschillende maatschappijen te 
onderhandelen. 
 

21. Toelichting 
Budgettaire impact Coronacrisis 
Mevrouw De Pau geeft een toelichting aan de hand van een PPT en 
benadrukt dat er een zeer ruwe schatting kon gemaakt worden om een 
beeld te geven van de stavaza. Er kan nog geen definitieve impact 
gegeven worden. 
Mevrouw Bruggeman vraagt een toelichting bij het hoge percentage bij 
‘andere operationele ontvangsten’. 
Mevrouw De Pau geeft aan dat dit aan de financiering van het 
volwassenenonderwijs wordt gekoppeld. 
De heer Van Gucht vraagt een toelichting bij de min- en meeruitgaven 
door de annulatie van verschillende reizen die niet zijn doorgegaan. 
Mevrouw De Pau geeft aan dat de annulatiekosten opgenomen zijn, de 
minder uitgaven van de geannuleerde reizen werden niet apart 
opgenomen. De mate waarin er deelgenomen wordt aan 
uitstappen/reizen verschilt sterk van jaar tot jaar, bovendien werden in 
2020 verschillende bestellingen op nul gezet. 
De heer Evrard vraagt toelichting bij de ICT-kosten (570.000 euro) rond 
o.a. telewerken. 
Mevrouw De Pau antwoordt dat er vnl. extra notebooks gekocht werden. 
Deze aankoop was voorzien, maar werd door de maatregelen vervroegd, 
omdat niet alle medewerkers al over een notebook konden beschikken. 
De heer Matthys bedankt mevrouw De Pau voor de interessante 
toelichting en vraagt op welke manier deze informatie gecommuniceerd 
wordt en met welke frequentie deze informatie geactualiseerd wordt. 
Tevens vraagt hij op welke manier de provincie als overheid in de 
toekomst de financiële/organisatorische gevolgen kan beperken. 
Gedeputeerde Moens benadrukt dat een dergelijke oefening zeer 
arbeidsintensief is voor alle diensten, in het bijzonder voor de dienst 
budget. Een volgende oefening zal afgeleid worden uit de jaarrekening. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat de tekorten bij de provincie voorlopig 
meevallen in vergelijking met verschillende gemeentebesturen. De 
effecten kunnen nog niet volledig ingeschat worden, maar de provincie 
blijkt, gezien de situatie, goede keuzes gemaakt te hebben met de 
middelen. 
De heer Evrard vreest dat de crisis tot de zomer 2021 zal doorgaan. Dit 
zou een grote impact kunnen hebben voor de domeinen wanneer deze 
de zomerperiode verliezen en vraagt behoedzaam om te gaan met de 
financiële middelen. 
Mevrouw De Troyer vraagt om de PPT te ontvangen per mail. 
De PPT zal overgemaakt worden. 
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Mevrouw Bruggeman vraagt op welke manier de gemeenten naar de 
toekomst meer kunnen ondersteund worden. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat er verschillende 
ondersteuningsinitiatieven genomen werden, o.m. door 
bijsturingen/aanpassingen van subsidies. 
 

22. Varia 
Voorzitter De Sutter licht de raadsleden is dat op de volgende 
provincieraad de geheime stemming zal gebeuren via Google Forms. 
Verdere informatie volgt nog. 
 
Geen varia 
 

De zitting wordt beëindigd om 19.37 

Gent, 9 november 2020

Anne-Marie Moons    Hilde De Sutter 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


